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Terrenys per al futur Centre Crwc.

En et numero anterior de la revista de Vidreres en l'apar
tat Anem a estudi apareixia un article del col·legi Sant Iscle 
en el qual es feien una sèrie de comentaris entorn a la 
construcció del nou centre cívic-sala polivalent. Aquest 
Ajuntament es veu en l'ob ligació  de fer algunes 
punlualitzacions al respecte deixant clar que reflecteixen 
el parer de tota la Corporació:

1.* Si ara ha sorgit la possibilitat de donar satisfacció a 
dues necessitats que té plantejades el poble (ampliació 
del centre cultural i sala multiusos de l'escola «Sani Iscle») 
no creiem que sigui censurable que s'englobin els dos pro
jectes en un, si aixó ha de representar una racionalització 
dels costos: la construcció d'un gimnàs per a ús exclusiu 
escolar seria, avui per avui, difícilment justificable Ni ara 
m anys enrere, l’Ajuniament ha realitzat obres destinades 
a lusexclusiu d'un col·lectiu únic.

2.- Es van convocar les parts afectades per aquest projec
te durant e! mes d'agost perquè els terminis per demanar 
la subvenció per portar l'obra a terme no ho van permetre 
d’altra manera

3.- Es van fer consultes en el sentit de buscar models de 
cenires cívics i es va creure que les necessitats de l'esco
la de disposar d’un espai ampli per poder-hi encabir activi
tats gimnàstiques i d'allres quedaven perfectament cober
tes amb la sala polivalent i els diferents serveis que el cen
tre cívic preveta. Per aixó no es va realitzar una consulta 
especifica a la comunitat educativa (i potser va ser un e
rror, cal admetre-ho). Peró també és cert que en la reunió 
de l’agost, tot i presentar un projecte força elaboral. es va

deixar clar que encara s‘hi podien fer modificacions. Així, 
es van acceptar els suggeriments dels representants dels 
pares de l'escola en el sentit d'elevar el sostre de la sala 
polivalent, i en el projecte definitiu ja es parla d’una sala 
de 100 metres quadrats amb 4'20 metres d'altura.

4.- Certament, el tema d'haver de travessar el carrer amb 
la mainada per anar de l’escola al centre cívic siluat al 
solar del davant és per tenir-lo molt en compte. Però ca! 
decidir si d'això se’n fa bandera en contra de la construc
ció proposada o es busca una solució amb bona voluntat.

5.- Si, en darrer terme, l'escola el que vol és tenir un local 
al propi recinle escolar, es podria proposar la construccio 
del centre civic dins del pati Aquesta proposta, peró, no 
s'ha fet mai i sembla que des de l’escola no s’ha conside
rat perquè, i l'article això ja ho reflecteix, es reclama no
més un gimnàs per a ús escolar. Per altra banda, lant la 
construcció al patí d’un gimnàs com del propi centre cívic 
no solucionaria un dels problemes apuntats a l'article refe
rit: els dies de pluja els alumnes haurien de sortir igual
ment a l'exterior per desplaçar*s'hi, amb els inconvenients 
que ja es coneixen prou bé perquè és la situació en què es 
troben actualment els alumnes de parvulari quan s’han de 
desplaçar al menjador.

6.- L'Ajuntament ha quedat sorprès pel to de l'article es
mentat i vol deixar ben clar que ha actuat a partir de l'hon
rat convenciment que amb aquestes instal·lacions es po
den cobrir les necessitats de l'escola Sant Iscle i, a més, 
es dota al poble d’un equipament que. sens dubte, bene
ficiarà a tothom.


